

Dato, tidspunkt, sted, deltagende	3/4/2024 kl. 18 hos Tobias
Godkendelse af tidl. referat	Link: Konstituerende Bestyrelsesmøde 2024/2025 → Referat godkendes
Check Ind	Hvad er check ind? Ale fortæller, hvad der er sket i den sidste periode.
Debatpunkter	<ul style="list-style-type: none"> ● Søg støtte fra Aarhus Motions udlodningspulje? Udlodningspulje - Ansøgningsfrist d. 14 april <ul style="list-style-type: none"> ○ Toby og Julie laver ansøgning ● Vil vi være venskabsklub med Skanderborg AGF? <ul style="list-style-type: none"> ○ Det indebærer, at vi stiller med en kontaktperson, som de kan kontakte med plakater mm. ang kampe og arrangementer mm. ○ Det lyder som en god mulighed for at komme ind og se nogle kampe og arrangementer. Derudover noget fedt at tilbyde vores medlemmer. ○ Vi tænker det er relevant og Toby bliver derfor kontaktperson. ● Skal vi lave et event ved sæsonstart med interne venskabskampe. Her kunne man også invitere gamle JAI'ere og invitere dem til morgenmad. Nem måde at få kontakt med eventuelle trænere/sponsorer. <ul style="list-style-type: none"> ○ Vi foreslår lørdag d. 7. September. ○ Aktivitetsudvalget skal med ind over. ○ Forslag til "event navn" = JAI kick off ○ Rekom med ind over ift. mad i løbet af dagen ○ Frida, Eline, Mette og Julie er tovholder for arrangement ● Skal vi lave en liste over dem, som ikke laver frivilligt arbejde? <ul style="list-style-type: none"> ○ Julie laver en liste ● Svar fra Henrik fra DGI ang. ansættelse af en til sponsor (Julie) <ul style="list-style-type: none"> ○ Er der nogen, der er interesserede? ● Er der styr på strandhåndbold? <ul style="list-style-type: none"> ○ Eline har/får booket bane tirsdag kl. 19-21 (2 baner) fra d. 30 april ○ Skal meldes ud til holdene ○ Der er landskampe i strandhåndbold, der er brug for hjælp til opsætning af baner d. 5/5 (Eline spørger hvad det indebærer) ● Er der stemning for fællestræninger? Udfordring med fredage. <ul style="list-style-type: none"> ○ Vi tænker fuld fokus på strandhåndbold og dropper fællestræning

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Ikke nok tilmeldte til sommerturneringen fra 3./4 damer og bliver derfor ikke til noget. ● Ønske om hjælp til dommerklage <ul style="list-style-type: none"> ○ Toby har forhørt sig blandt parterne som har været i hallen, spillet kampen mm. ○ Umiddelbart er der ikke nok grundlag for en klage fra klubben. ○ Vi vil opfordre til at spilleren skriver sin oplevelse ned i tilfælde af at der sker en lignende hændelse. ● Skal vi tilbyde at folk kan købe en målmands bog? <ul style="list-style-type: none"> ○ Det dropper vi. Ikke nok fortjeneste. ● Opstartsarrangement/teambuilding - tilskud? <ul style="list-style-type: none"> ○ Evt. udlodningspuljen kan gå her til. ○ Puljen skal bidrage med et beløb til samtlige hold. ● Skal vi bruge vores haltider efter april? (Ingen træning i uge 16) <ul style="list-style-type: none"> ○ Måske, afhængig af oprykning ● Trænertøj (Kan nok godt vente til næste møde hvis det er) <ul style="list-style-type: none"> ○ Forslag er at vi giver trænerne mulighed for at vælge nyt tøj hver sæsonstart. ○ Dette for at værne om de trænere vi har, vise at vi værdsætter dem osv. ○ En ting der bør prioriteres, men kassér skal vurdere dette... ○ Evt. spons til det ● Pokalkamp 1. damer - arrangement? <ul style="list-style-type: none"> ○ tirsdag d. 23/4 kl. 20.30 ○ Frida laver facebook begivenhed
Beslutningspunkter	<ul style="list-style-type: none"> ● Kode til dommerbord i annexen i trænermanual? <ul style="list-style-type: none"> ○ Mette og Andreas sætter det ind i trænermanualen, sammen med skjoldhøj..
Informationspunkter	<ul style="list-style-type: none"> ● Vi har fået lov til at lave et nyt skab til os selv i Annexen. Jeg har tilbudt at vi også fikser en bænk for dem samt maler dommerbordet. (Oprette frivillig tjans) <ul style="list-style-type: none"> ○ Toby er tovholder.. ● Finde en dag hvor vi rydder op i spillertøj <ul style="list-style-type: none"> ○ d. 26 maj laver vi en arbejdsdag i Annexen ● Festudvalget - opbevaring i kælderen? <ul style="list-style-type: none"> ○ Vi må ikke have opbevaring i kælderen mere efter april - festudvalget skal orienteres. ○ Toby kontakter Jesper ang. dette ○ Tingene flyttes i skabet inde i hallen. ● Trænergodtgørelse - sidste år

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Snakket om tidl. ifm. trænergave budget. ○ Der skal snakkes med kasserer.. ● Træneruddannelse <ul style="list-style-type: none"> ○ Mail: ang. et møde ift. træneruddannelse. ○ Andreas har nogle kontakter som vi kan gøre brug af, så formentlig vi selv stabler noget på benene. ○ Trænerne opsøger ikke noget selv, men vil gerne, når de får noget konkret tilbudt.
Regnskabsorientering	
Emner PR	<p>Bødekassefester = Toby er for 3./4 herre, Afslutningsfest = Der skal tages billeder ifm. nomineringer og vinderne heraf. Stand til studiemesse = Foregår ifm. studiestart, en god måde at promovere klubben på...</p>
Årshjul gennemgås	Årshjul JAI
Dagsordenspunkter til næste gang	
Opsamling på "Tasks"	
Næste møde fastsættes	d. 1/5 hos Eline
Punkter til næste møde	Planlægges hvad der skal gøres d. 26 i hallen